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Hallands Scoutdistrikt | Post: Mossvägen 2, 302 63 Halmstad| Orgnr 849200-7607 , BG 5702-1990 

Telefon ordförande: + 46 70 81 28 853 | ordforande@scoutihalland.se 
 

Distriktsstyrelseprotokoll 2023 nr 4 

Datum: 2023-03-22 

Löpnummer: 4 

Plats: Online via teams 

 

 

Deltagare 

NÄRVARANDE 

Ordförande Niclas Lingmén 

Ledamöter Mattias Nilsson, Patrik Skölde, Matilda Svalander 
Linda Wiklander, Miranda Jönsson, Melker Borg, Isabell Persmark, Emy 
Hjerström 
 

ADJUNGERANDE 

 Charlotte Neuman 

FRÅNVARANDE 

Ledamot  
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Dagordning 

 

1. MÖTET ÖPPNAS 

 Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

2. VAL AV SEKRETERARE 

 Till sekreterare för mötet valdes Linda Wiklander. 

3. VAL AV JUSTERARE 

 Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Patrik Skölde 

4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 

 Föredragningslistan godkändes. 

5. INKOMMEN POST OCH E-POST 

A.   Bidragsansökningar - inkomna 

Bidragsansökan till WSJ som inkom i efterhand, låpnummer 2023010, Vi beslutar att bidra 

med samma summa som övriga deltagare på WSJ-deltagare får då distriktet har god 

ekonomi. 

Söndrums scoutkår har inkommit med ansökningar för Leda Kår, löpnummer 2023009, 

2023011-2023014. Ansökningarna inkom för sent men vi godkänner ändå den här gången 

med samma motivering som ovan 

B.  Bidragsansökningar - utbetalda 

Inga utbetalda bidrag sedan förra mötet. 

C.  Övrig post 

Inbjudan till scoutledningshelg 22–23/4. Vi kommer inte att delta på denna träff. 

Medlemstidning för Scoutgillet i Sverige 

6. REGIONAL SAMVERKAN 

Det har kommit en förfrågan om vi är intresserade av att få krisberedskapsmaterial. 

Inget nytt datum är inkommet. 
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7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 

A.  Hemsidan 

 .  Det preliminära programmet för höstens utbildningshelg ska läggas upp på hemsidan. 

 Mattias skickar en text till Matilda.  

B.  Facebook/Instagram 

Uppdateras löpande 

C.  Utbildningar 

Vi diskuterar att vi behöver några fler programpass på höstens utbildningshelg. Linda ska 

tillfråga Anette Hjalmarsson i Söndrum om hon kan hålla i ett pass om anpassat ledarskap. 

Vi diskuterar även om vi kan ha trygga möten fördjupning eller en workshop om svåra 

samtal. Vi vill även ha fler utbildare i Halland för att kunna erbjuda fler utbildningar i 

distriktet. Vi har förhållandevis nära till kurser i tre regioner runt Halland. Vi tänker även 

puscha för Leda väst våren 2024 redan nu och arrangera någon form av samåkning dit för 

att främja att våra medlemmar åker på utbildningar. 

D. Ekonomisk stämma 

a. Ansvarsfrihet 

Då revisionen inte var klar inför stämman kunde stämman inte bevilja ansvarsfrihet till 

styrelsen för 2022. Stämman beslöt att bordlägga beslutet och att styrelsen ska kalla till 

en extrastämma när revisionen är klar.  

Ena revisorn vill ha alla kvitton i original och detta har Patrik ordnat, revisorn vill även 

ha bokslut undertecknat fysiskt. Dessa handlingar sammanställs i en pärm och lämnas 

sedan vidare till revisorerna. 

b. Digital eknonomistämma 

Styrelsens proposition gällande digital ekonomistämma röstades ner av stämman. 

Styrelsen gavs i uppdrag att ta utreda hur en digital ekonomistämma skulle kunna 

genomföras och i den särskilt beakta möjlighet till votering och att skilja på delegater 

och observatörer. 

c. Verksamhetsrevisionen 

Verksamhetsrevisorerna har pekat på några förbättringsområden: 

 

- Närvaron på utbildningar är låg 

Revisorerna ser gärna en utredning till hur den kan ökas. Vi beslutar att vi ska göra 

mycket reklam för utbildningar samt att lämna frågan till kårstyrelserna hur vi 

tillsammans kan hjälpas åt att nå bättre närvaro.  

- Dokumentationen.  

De önskar att protokollen blir tydligare så att det är lättare att följa styrelsens 

disussioner.  

De önskar även att styrelseprotokollen följer stämmornas rubriker så att beslut blir 

lättare att följa.  

Dessutom behövs det förbättras hur och när och var protokollen läggs upp på 

hemsidan. 

 P
S,

 S
N

TL
, L

W
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 
 

 

4 (7) 
 

- Arbetsbeskrivning.  

De anser att uppdraget behöver styras upp och ser gärna att styrelsen tar fram en 

arbetsbeskrivning med såväl syftet med uppdraget som datum för när revisionen 

förväntas vara klar. Vi beslutar att Niclas och Linda börjar titta på ett utkast till 

nästa möte. 

E. Krakowresan 

Linda informerar om att resan gått bra. Då de fått in fler bidrag efter att faktura skickats ut 

kommer de att behöva betala tillbaka pengar till deltagarna, exakt summa beräknas efter 

helgens återträff då samtliga utgifter kan summeras. Det förs diskussioner om att 

arrangemanget eventuellt ska återkomma med några års mellanrum. 

F. Kår-hub 

Inget nytt sedan förra mötet. Niclas och Mattias ska åka och besöka gruppen i Åled. 

 

(Vi nämner också att Laholms scoutkår behöver stöttning för att få i gång sin verksamhet 

igen. Där är eventuellt på gång med ett ordförandebyte. Niclas kontaktar kansliet så att de i 

sin tur kontaktar Laholm.) 

G. HUR 

De har fått utökat ekonomiskt bidrag från distriktet efter stämman. De har på förslag att 

varje kår ska ha en aktivitet om året. Varberg har planerat en aktivitet, 16 april, men undrar 

över hur de på bästa sätt ska nå ut till utmanare och rover i distriktet. Informationen ska 

skickas ut till ordföranden i scoutkårerna, läggas upp i kalendariet på hemsidan samt att de 

bjuder in de utmanare/rover som är med i discordgruppen. Det planeras även något första 

helgen i september. 

 

Vi diskuterar även svårigheten att hitta helger/datum som funkar för så många som möjligt, 

tips ges om att vara ute i god tid så att datumen kan planeras in i terminsplaneringarna. 

8. EKONOMI: 

Resultatet hittills i år ser bra ut, än så länge är det mycket som beror på ekonomin för 

Krakowresan samt de 20 000 kr som avsätts för bidrag till WSJ. 

A. Rapport om bidrag till WSJ 

Styrelsen har, från eknomistämman 2019, fått i uppgift att lägga fram en rapport över hur 

det har fungerat kring bidragen till WSJ och presentera den på höstens distriktsstämma. Vi 

beslutar att fundera vidare och ta upp frågan igen nästa möte. 

B. Proposition angående förtydligande av bidragsansökningar. 

Till distriktsstämman hösten 2023 ska styrelen lägga fram en proposition om hur vi vill att 

bidragsansökningarna ska fungera. Tex gällande maxbelopp samt möjlighet att söka för 

resor. Även om vi vill att det ska gå att söka för kostnader för demokratijamboree ska tas 

med i propositionen. 

 P
S,

 S
N

TL
, L

W
 —

 P
ow

er
ed

 b
y 

Te
llu

sT
al

k




 
 

 

5 (7) 
 

Vi diskuerar även att det kan vara aktuellt att jämföra med hur mycket som går ut till övriga 

arrangemang. Vi beslutar att fundera vidare och ta upp frågan igen nästa möte. 

9. HJÖRNERED 

 V har fortfarande inte fått något kontrakt gällande toalettvagnen från Laholms kommun. 

 Niclas tittar vidare på detta. Hemsidan är uppdaterad med länk till Härliga Hjörnered under 

 fliken Hjönered. 

10. KOMMANDE AKTIVITETER 

A. Jamboree 2023 

a. Gamla märken för swapping  

Niclas föreslår att vi delar ut gamla märken som distriktet samlat på sig genom åren 

till WSJ-deltagare för att swappa. Vi sparar något exemplar av varje 

B. Hallandsyxan 2023 

Mattias rapporterar från Söndrums scoutkår om hur planeringen går. Anmälan är öppen 

med sista datum 26 april. Söndrums scoutkår har även börjat internrekrytera efter 

funktionärer. De utgifter som Söndrums scoutkår får för arrangemanget vidarebefordras till 

distriktet. Märken är beställda. 

C. Regionsläger 2024 

Lägret drivs av en egen förening som ska ha årsmöte snart. Samtliga distrikt har gett ok att 

betala in anmälningsavgiften till Kragenäs. De behöver funktionärer. 

D. Distriktsläger 2025 

Linda informerar om att det behöver bli ett styrelsebeslut angående hur planeringsgruppen 

ska gå vidare. Richard Tholin, Söndrum, är intresserad av att sitta som lägerchef för lägret 

men då ställer inte Linda Wiklander, Terese Pålsson samt Markus Svensson upp i LÄKO. I 

nuläget finns några namnförslag på annan/andra lägerchef(er) men ingen annan som sagt sig 

vara intresserad. Styrelsen beslutar att gå vidare med den LÄKO som börjat arbeta och letar 

vidare efter annan lägerchef. Styrelsen ombeds att hjälpa till att tillsätta lägerchef. Vi bör ha 

ett förslag till stämman i oktober. 

E. Utbildningshelgen hösten 2023 

Inget utöver det som redannämnts  

11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 

 Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  

12. ÖVRIGA FRÅGOR  

A. Att göra lista 
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Linda har förslag på att ta fram en att göra lista som uppdateras efter varje styrelsemöte för 

att inte missa saker vi fattat beslut om. Linda tar på sig att skriva en och lägga upp i Teams i 

en egen mapp. Listan läggs till i föredragningslistan till nästa möte. 

B. Beredskapsplan 

Mattias ser över ett förslag på beredskapsplan och skapar en mapp i Teams där han lägger in 

våra telefonnummer tills vidare. 

13. KOMMANDE MÖTEN 

 26 april 19.00 (digitalt)  

 7 oktober distriktsstämma 

,   
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Justering 

Protokollet signeras digitalt 

Vid protokollet  Mötesordförande 

   

Linda Wiklander 
 

Niclas Lingmén 

 

 

 

 

Justerare   

  

Patrik Skölde 
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NÄRVARANDE 


Ordförande Niclas Lingmén 


Ledamöter Mattias Nilsson, Patrik Skölde, Matilda Svalander 
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Hjerström 
 


ADJUNGERANDE 
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FRÅNVARANDE 
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Dagordning 


 


1. MÖTET ÖPPNAS 


 Niclas hälsade alla välkomna och öppnade mötet 


2. VAL AV SEKRETERARE 


 Till sekreterare för mötet valdes Linda Wiklander. 


3. VAL AV JUSTERARE 


 Till justerare att, jämte ordföranden, justera protokollet valdes Patrik Skölde 


4. GODKÄNNANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 


 Föredragningslistan godkändes. 


5. INKOMMEN POST OCH E-POST 


A.   Bidragsansökningar - inkomna 


Bidragsansökan till WSJ som inkom i efterhand, låpnummer 2023010, Vi beslutar att bidra 


med samma summa som övriga deltagare på WSJ-deltagare får då distriktet har god 


ekonomi. 


Söndrums scoutkår har inkommit med ansökningar för Leda Kår, löpnummer 2023009, 


2023011-2023014. Ansökningarna inkom för sent men vi godkänner ändå den här gången 


med samma motivering som ovan 


B.  Bidragsansökningar - utbetalda 


Inga utbetalda bidrag sedan förra mötet. 


C.  Övrig post 


Inbjudan till scoutledningshelg 22–23/4. Vi kommer inte att delta på denna träff. 


Medlemstidning för Scoutgillet i Sverige 


6. REGIONAL SAMVERKAN 


Det har kommit en förfrågan om vi är intresserade av att få krisberedskapsmaterial. 


Inget nytt datum är inkommet. 
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7. KOMMUNIKATION OCH INFORMATION 


A.  Hemsidan 


 .  Det preliminära programmet för höstens utbildningshelg ska läggas upp på hemsidan. 


 Mattias skickar en text till Matilda.  


B.  Facebook/Instagram 


Uppdateras löpande 


C.  Utbildningar 


Vi diskuterar att vi behöver några fler programpass på höstens utbildningshelg. Linda ska 


tillfråga Anette Hjalmarsson i Söndrum om hon kan hålla i ett pass om anpassat ledarskap. 


Vi diskuterar även om vi kan ha trygga möten fördjupning eller en workshop om svåra 


samtal. Vi vill även ha fler utbildare i Halland för att kunna erbjuda fler utbildningar i 


distriktet. Vi har förhållandevis nära till kurser i tre regioner runt Halland. Vi tänker även 


puscha för Leda väst våren 2024 redan nu och arrangera någon form av samåkning dit för 


att främja att våra medlemmar åker på utbildningar. 


D. Ekonomisk stämma 


a. Ansvarsfrihet 


Då revisionen inte var klar inför stämman kunde stämman inte bevilja ansvarsfrihet till 


styrelsen för 2022. Stämman beslöt att bordlägga beslutet och att styrelsen ska kalla till 


en extrastämma när revisionen är klar.  


Ena revisorn vill ha alla kvitton i original och detta har Patrik ordnat, revisorn vill även 


ha bokslut undertecknat fysiskt. Dessa handlingar sammanställs i en pärm och lämnas 


sedan vidare till revisorerna. 


b. Digital eknonomistämma 


Styrelsens proposition gällande digital ekonomistämma röstades ner av stämman. 


Styrelsen gavs i uppdrag att ta utreda hur en digital ekonomistämma skulle kunna 


genomföras och i den särskilt beakta möjlighet till votering och att skilja på delegater 


och observatörer. 


c. Verksamhetsrevisionen 


Verksamhetsrevisorerna har pekat på några förbättringsområden: 


 


- Närvaron på utbildningar är låg 


Revisorerna ser gärna en utredning till hur den kan ökas. Vi beslutar att vi ska göra 


mycket reklam för utbildningar samt att lämna frågan till kårstyrelserna hur vi 


tillsammans kan hjälpas åt att nå bättre närvaro.  


- Dokumentationen.  


De önskar att protokollen blir tydligare så att det är lättare att följa styrelsens 


disussioner.  


De önskar även att styrelseprotokollen följer stämmornas rubriker så att beslut blir 


lättare att följa.  


Dessutom behövs det förbättras hur och när och var protokollen läggs upp på 


hemsidan. 
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- Arbetsbeskrivning.  


De anser att uppdraget behöver styras upp och ser gärna att styrelsen tar fram en 


arbetsbeskrivning med såväl syftet med uppdraget som datum för när revisionen 


förväntas vara klar. Vi beslutar att Niclas och Linda börjar titta på ett utkast till 


nästa möte. 


E. Krakowresan 


Linda informerar om att resan gått bra. Då de fått in fler bidrag efter att faktura skickats ut 


kommer de att behöva betala tillbaka pengar till deltagarna, exakt summa beräknas efter 


helgens återträff då samtliga utgifter kan summeras. Det förs diskussioner om att 


arrangemanget eventuellt ska återkomma med några års mellanrum. 


F. Kår-hub 


Inget nytt sedan förra mötet. Niclas och Mattias ska åka och besöka gruppen i Åled. 


 


(Vi nämner också att Laholms scoutkår behöver stöttning för att få i gång sin verksamhet 


igen. Där är eventuellt på gång med ett ordförandebyte. Niclas kontaktar kansliet så att de i 


sin tur kontaktar Laholm.) 


G. HUR 


De har fått utökat ekonomiskt bidrag från distriktet efter stämman. De har på förslag att 


varje kår ska ha en aktivitet om året. Varberg har planerat en aktivitet, 16 april, men undrar 


över hur de på bästa sätt ska nå ut till utmanare och rover i distriktet. Informationen ska 


skickas ut till ordföranden i scoutkårerna, läggas upp i kalendariet på hemsidan samt att de 


bjuder in de utmanare/rover som är med i discordgruppen. Det planeras även något första 


helgen i september. 


 


Vi diskuterar även svårigheten att hitta helger/datum som funkar för så många som möjligt, 


tips ges om att vara ute i god tid så att datumen kan planeras in i terminsplaneringarna. 


8. EKONOMI: 


Resultatet hittills i år ser bra ut, än så länge är det mycket som beror på ekonomin för 


Krakowresan samt de 20 000 kr som avsätts för bidrag till WSJ. 


A. Rapport om bidrag till WSJ 


Styrelsen har, från eknomistämman 2019, fått i uppgift att lägga fram en rapport över hur 


det har fungerat kring bidragen till WSJ och presentera den på höstens distriktsstämma. Vi 


beslutar att fundera vidare och ta upp frågan igen nästa möte. 


B. Proposition angående förtydligande av bidragsansökningar. 


Till distriktsstämman hösten 2023 ska styrelen lägga fram en proposition om hur vi vill att 


bidragsansökningarna ska fungera. Tex gällande maxbelopp samt möjlighet att söka för 


resor. Även om vi vill att det ska gå att söka för kostnader för demokratijamboree ska tas 


med i propositionen. 
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Vi diskuerar även att det kan vara aktuellt att jämföra med hur mycket som går ut till övriga 


arrangemang. Vi beslutar att fundera vidare och ta upp frågan igen nästa möte. 


9. HJÖRNERED 


 V har fortfarande inte fått något kontrakt gällande toalettvagnen från Laholms kommun. 


 Niclas tittar vidare på detta. Hemsidan är uppdaterad med länk till Härliga Hjörnered under 


 fliken Hjönered. 


10. KOMMANDE AKTIVITETER 


A. Jamboree 2023 


a. Gamla märken för swapping  


Niclas föreslår att vi delar ut gamla märken som distriktet samlat på sig genom åren 


till WSJ-deltagare för att swappa. Vi sparar något exemplar av varje 


B. Hallandsyxan 2023 


Mattias rapporterar från Söndrums scoutkår om hur planeringen går. Anmälan är öppen 


med sista datum 26 april. Söndrums scoutkår har även börjat internrekrytera efter 


funktionärer. De utgifter som Söndrums scoutkår får för arrangemanget vidarebefordras till 


distriktet. Märken är beställda. 


C. Regionsläger 2024 


Lägret drivs av en egen förening som ska ha årsmöte snart. Samtliga distrikt har gett ok att 


betala in anmälningsavgiften till Kragenäs. De behöver funktionärer. 


D. Distriktsläger 2025 


Linda informerar om att det behöver bli ett styrelsebeslut angående hur planeringsgruppen 


ska gå vidare. Richard Tholin, Söndrum, är intresserad av att sitta som lägerchef för lägret 


men då ställer inte Linda Wiklander, Terese Pålsson samt Markus Svensson upp i LÄKO. I 


nuläget finns några namnförslag på annan/andra lägerchef(er) men ingen annan som sagt sig 


vara intresserad. Styrelsen beslutar att gå vidare med den LÄKO som börjat arbeta och letar 


vidare efter annan lägerchef. Styrelsen ombeds att hjälpa till att tillsätta lägerchef. Vi bör ha 


ett förslag till stämman i oktober. 


E. Utbildningshelgen hösten 2023 


Inget utöver det som redannämnts  


11. FÖREGÅENDE MÖTES PROTOKOLL 


 Protokollet godkändes och lades till handlingarna.  


12. ÖVRIGA FRÅGOR  


A. Att göra lista 
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Linda har förslag på att ta fram en att göra lista som uppdateras efter varje styrelsemöte för 


att inte missa saker vi fattat beslut om. Linda tar på sig att skriva en och lägga upp i Teams i 


en egen mapp. Listan läggs till i föredragningslistan till nästa möte. 


B. Beredskapsplan 


Mattias ser över ett förslag på beredskapsplan och skapar en mapp i Teams där han lägger in 


våra telefonnummer tills vidare. 


13. KOMMANDE MÖTEN 


 26 april 19.00 (digitalt)  


 7 oktober distriktsstämma 


,   
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Justering 


Protokollet signeras digitalt 


Vid protokollet  Mötesordförande 


   


Linda Wiklander 
 


Niclas Lingmén 


 


 


 


 


Justerare   


  


Patrik Skölde 
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